

淡江大學學校財團法人淡江大學招生委員會 公告

Tamkang University Student Recruitment Committee

中華民國 115 年 8 月 4 日

August 4, 2026

校教字第 1150100080 號

Document number: 1150100080

主旨：公告本校 115 學年度國際專修部(外國學生)秋季班招生錄取名單及登記入學事宜。

Subject: Admission List and Registration Information for the Admissions of International Foundation Program(International Students) for Fall Semester of 2026-2027 Academic Year.

依據：依據本校國際專修部招生簡章規定辦理。

Regulation: The admission announcement is subject to the regulations of Admissions Handbook 2026-2027 for International Foundation Program.

公告事項：Announcement

- 一、本校 115 學年度國際專修部(外國學生)秋季班招生錄取名單業經評定，計錄取正取生 76 名，備取生 7 名。茲分別公布名單如后：

The Admission List for the International Foundation Program (International Students), Fall Semester of Academic Year 2026 – 2027 has been finalized. A total of 76 admitted students and 7 waitlisted students are listed below：

- 1、 建築學系學士班正取生 4 名

INTERNATIONAL FOUNDATION PROGRAM, DEPARTMENT OF
ARCHITECTURE: 4 Admitted Students

LE THI TUYET BAN

NGUYEN THI PHUONG NGA

NGO NGUYEN HAI MY

LE NGUYEN TUONG VY

- 2、 土木工程學系學士班正取生 1 名

INTERNATIONAL FOUNDATION PROGRAM, DEPARTMENT OF CIVIL

ENGINEERING: 1 Admitted Students

KYLE VENICE HARLYN GARCIA LEE

3、機械與機電工程學系學士班正取生 15 名

INTERNATIONAL FOUNDATION PROGRAM, DEPARTMENT OF MECHANICAL
AND ELECTRO-MECHANICAL ENGINEERING: 15 Admitted Students

VAN THANH TUNG

PHAM TIEN LOI

Tran Kien Trung

HOANG XUAN CUONG

NGUYEN VAN THOAI

NGUYEN MINH QUAN

DAU HAI NAM

LY TUAN KIET

HA ANH NGOC

Nguyen Duc Duy

Tran Minh Hieu

NGUYEN ANH TU

PHAM VAN NGOC AN

TRAN DINH HUNG

NGUYEN DANG KHOI

備取生 2 名

2 Waitlisted Students

LOC VAN THOAI

VU TRONG PHUC

4、電機工程學系學士班正取生 6 名

INTERNATIONAL FOUNDATION PROGRAM,DEPARTMENT OF ELECTRICAL
AND COMPUTER ENGINEERING: 6 Admitted Students

PHAN HOANG PHUOC

YAMADA YU

ALLIAH VENICE SANGALANG TANDANG

VI TRAN NAM

VU HUU NHAT MINH

TRAN QUOC HIEU

5、 資訊工程學系學士班正取生 10 名

INTERNATIONAL FOUNDATION PROGRAM, DEPARTMENT OF COMPUTER
SCIENCE AND INFORMATION ENGINEERING: 10 Admitted Students

HUYNH DANG KHOI

PHAM HUYNH DAC CUONG

Brian Fajar Pratama

NGUYEN KHANH DANG

HUYNH LE TRUONG VU

VICKI JACLYN HONG

MICHAEL LIAUW

PHAM DAC VU

LAM VUONG QUE PHUONG

NGUYEN QUI BAO NGOC

6、 資訊管理學系學士班正取生 34 名

INTERNATIONAL FOUNDATION PROGRAM, DEPARTMENT OF INFORMATION
MANAGEMENT : 34 Admitted Students

PHAN NGUYEN GIA HAN

Theo Wincent

NGUYEN KHOI NGUYEN

DANG BAO NGHI

LAM HAI THANH TUNG
HOANG GIA BACH
NGUYEN NGOC QUE
NGUYEN TRAN MINH THU
NGO BAO DIEP
NGUYEN THI HAI YEN
Ahmad Krisna Prawira Wicaksono
VO KHANH BINH
Kornkrit Siri wattanachareonchai
HO SY HA
Shawn Thanasophon Siri
HUYNH DUC HAI
Nguyen Thi Hong Nhung
Nurushofa Septiani
PHAM THI KIM NGAN
NGUYEN HOANG THIEN
DO THI LAN ANH
NGUYEN THI THUY DUNG
NGUYEN THI HOANG LAN
Friska Dwindi Hartati
PHAM THANH VAN
PHAM NGOC HIEU
HOANG THI BICH DUNG
NGUYEN MINH KIET
TRAN THUY LINH
TA BAO THU
YUSHIN TSURUDA
VI THI HONG TUYET
Dinh Nguyen Hoai My
BUI THANH THUY

備取生 5 名

5 Waitlisted Students

WAKUGAWA TSUBAKI
NGUYEN THI KIM CHI
TRAN THI TINH
DINH THU HIEN
Nguyen Thi Kim Oanh

7、國際觀光管理學系全英語學士班正取生 6 名

INTERNATIONAL FOUNDATION PROGRAM, DEPARTMENT OF
INTERNATIONAL TOURISM MANAGEMENT (ENGLISH-TAUGHT PROGRAM):
6 Admitted Students

Le Yen Nhi
Naomi Keira Candra
LE TIEN THANH
PHAM TUAN ANH
NGUYEN LAM NHU Y
Nguyen Anh Khoi

8、人工智慧學士班正取生 0 名

Department of Artificial Intelligence: 0 Admitted Students

二、請於 2026 年 8 月 1 日起於淡江大學新生學歷證件上傳系統

(<https://stuinfo1.ais.tku.edu.tw/DocUpload/>)上傳以下學歷證件正本彩色電子檔
(所繳交之文件將用於確認入學資格):

Please log in to the Tamkang University Academic Certificate Upload System for New Students
(<https://stuinfo1.ais.tku.edu.tw/DocUpload/>) and follow the instructions to upload the following
documents (color scans of the original)for registration from August 1, 2026.

Please note that all submitted documents are subject to admission eligibility review:

(一)經中華民國駐外館處驗證之國外學歷證件（驗證章戳需為正本）；如原學歷證件非
中文或英文者，另繳交中或英譯本並加蓋原始認證章戳。

(二)經中華民國駐外館處驗證之國外學歷歷年成績證明正本（驗證章戳需為正本）；如
成績證明非中文或英文者，另繳交中或英譯本並加蓋原始認證章戳。

※持大陸地區學歷者，依「大陸地區學歷採認辦法」繳交相關證明文件。

※香港澳門學歷請依「香港澳門學歷檢覈及採認辦法」繳交相關學歷證明文件。

※持馬來西亞學歷者，本校接受經駐外館處或馬來西亞留臺校友會聯合總會認證章戳。

(三)護照正本。

(四)3 個月內 2 吋正面脫帽半身照片。

1.The applicant's highest education diploma authenticated with the official stamp by the Taiwan's overseas embassies or representative offices. Please attach the Chinese or English version authenticated with the official stamp if the original diploma is not in English or Chinese.

2.The official transcript of the highest degree authenticated with the official stamp by the Taiwan's overseas embassies or representative offices. Please attach the Chinese or English version authenticated with the official stamp if the transcript is not in English or Chinese.

※Applicants of the academic credentials from Mainland China shall follow the Regulations Governing the Accreditation of Schools in Mainland China to submit the original documents; the academic credentials from Hong Kong or Macao shall be subject to the Academic Credential Verification and Accreditation Methods adopted in Hong Kong and Macao. Academic credentials from Malaysia are required to be verified with official stamps by the Taiwan's overseas office or the Federation of Alumni Association of Taiwan Universities in Malaysia.

3.Passport.

4.Passport photos taken within the last 3 months.

三、錄取生需於線上系統填具切結及同意查證書以供查證（驗）。繳交之各項文件如經查驗不實，或不符教育相關法令規定，取消入學資格。

Students shall sign a "The Certificate Agreement" and "Letter of Authorization" on the system for providing us relative information to verify the documents submitted. If any document submitted is found to be false, the enrollment qualification will be cancelled.

The admission will be cancelled if documents are not uploaded before the deadline or disqualified.

四、以上錄取生均於 8 月 20 日以限時信函通知，榜單公告於本校網頁

<http://english.tku.edu.tw/>。未接獲通知者，請向本校淡水校園國際暨兩岸事務處查詢（電話：26215656 轉 3543 分機）

Admission results will be mailed to applicants on August 13 and posted on the website (<http://english.tku.edu.tw/>). Those who do not receive the letters please contact the Office of International and Cross-Strait Affairs via the phone number: +886-2-26215656 ext.3543.

五、新生入學資訊：<https://english.tku.edu.tw/StudyinTKU.asp>

Enrollment information: <https://english.tku.edu.tw/StudyinTKU.asp>

六、所有正取及備取學生，請於台灣時間 8 月 6 日 下午 17:00 前，撰寫電子郵件至 aufx@oa.tku.edu.tw 確認就讀意願。逾期未回覆者，視同放棄入學資格。

All admitted and waitlisted students must send an email to aufx@oa.tku.edu.tw by 17:00 (Taiwan Time) on August 6 to confirm their enrollment intention. Applicants who fail to respond by the deadline will be deemed to have declined their offer of admission.

主任委員 許 輝 煌